



Mötesprotokoll 2024.10 från styrelsemöte
240814 via Teams

Närvarande: MM Magnus Månsson ordf.
 JP Jenny Pålsson vice ordf
 LS Liselott Schönström sekr
 LN Lennart Nielsen kassör
 ER Emma Rudnert
 ET Elias Tropé

Adjungerad: GR Gabriel Rasmussen

Meddelat förhinder: LL Lena Lönn

Kristian Ribbnäs, SGA karting var inbjuden, men hade inte möjlighet att vara med på mötet.

§§ 119 Mötet öppnas

- MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 120 Föregående protokoll

- Protokoll 2024.09 godkändes.

§§ 121 Godkännande av dagordning

- Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 122 Ekonomi/Budget

- Utdrag från Södras bankkonto redovisat av LN.
- Inte klart med Visma för MM. Finns några oklarheter. MM kontaktar Carina Nilsson, när allt är klart. Hon har erbjudit sig att hjälpa till.

§§ 123 Styrelsens planering

- Planeringsmöte/ordförandemöte 9/11–24. LL har bokat Hässleholms klubblokal.
- JP uppdaterar hemsidan angående ungdomars resebidrag. Blir inga bidrag 2024.



- Gällande Mattias N bredband så vill han ha mer än de 100:-/mån som Södra erbjuder (inga andra förtroendevalda har betalt för bredband eller liknade). MM kontaktar Patrik Persson och hör om han fortfarande är intresserad av uppdraget som godkännare av tillstånd.
- JP och LS har möte med BKS-gruppen månd 19/8. Elias skickar mejl med tid.

§§ 124 Styrelsens rapportering.

- Mejl ang dubbel betalning av Telia faktura, är bluff
- Bilkonferens Syd. BKS-gruppen har möte 22/8 De meddelar nomineringsgruppen när de senast måste ha alla nomineringarna klara. AKUT.
- LS skickar ut info till alla klubbar ang mejl från polisen om bedrägerimodus. En del klubbar har redan fått denna information från kommunen, men alla klubbar får samma information, så ingen missas.
- EP har varit och studerat EM i karting på Åsum ring. Mycket intressant och välplanerat.

§§ 125 SBF info

- Annas brev 240705

§§ 126 Sportgren/SGA

- SGA karting har kontaktats om DM regler och kommer att skicka dessa till Södra. SGA:n har meddelat att han ev lämnar sitt uppdrag vid årsskiftet. ET har kontakt med en person som är intresserad att gå bredvid i höst och sedan ev ta över som SGA i karting.
- Oklart om klubbtilhörighet för SGA. ET tar hand om detta.
- ET rapporterade från Holydrifting + DM i drifting i juli. Bra arrangemang, massor med folk men när det gäller säkerheten finns det mycket att ta tag i. Tomas Olsson ska tillsammans med tekniker ha ett möte gällande säkerheten i drifting.
- Gällande notutbildare i rally. Finns en godkänd utbildare i Södra som kan tänka sig att hjälpa till innan ny utbildare har godkänd pedagogisk utbildning. JP undersöker med RF-SISU om digital utbildning i höst.
- Behövs göras en lista med alla godkända utbildare i Södra. Ska finnas på hemsidan.
- Mejl från tävlande i Svampafestivalen. MM skickar till Claes E för bedömning.

§§ 127 Utbildning



- JP tar kontakt med RF SISU om digital utbildning i pedagogik.

§§ 128 Inkommen post

- Mejl från ungdomsgruppen. De vill trycka upp flyers till EM i RB kostnad ca 1000: -. OK, pengarna tas från ungdomsgruppens budget.
- Mejl från Claes E ang möte om idrottsanläggningar i Skåne-mellankommunal samverkan-brukare. MM kontaktar Claes E om detta.
- Mejl från Rf SISU an SDF träff 4/9. LS har skickat till Claes E.
- Mejl från Bengt Persson, med fråga om rallyutbildning. LS har skickat vidare till berörda SGA.

§§ 129 Övrigt

- GR behöver profilkläder. MM har kläder hemma hos sig. Innan nya beställs får GR se om MM har något som passar honom.

§§ 130 Nästa möte

- 11/9–24 kl. 19 via Teams.

§§ 131 Mötets avslutande

- MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson